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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Milyen anyagi vagy egyéb támogatást tervez adni a 
kormány a cukorbeteg gyermekek családjainak? " 

Tisztelt Miniszter Úr!

Magyarországon  évente  250-300  gyermeket  diagnosztizálnak  cukorbetegséggel. A KSH  adatai
szerint 2019-ben ez a szám 5000 gyermeket jelentett, így kijelenthető, hogy az egyik leggyakoribb
krónikus  betegség  gyermekkorban  az  1-es  típusú  diabétesz. Az  1-es  típusú  cukorbetegséget
gyógyítani  nem lehet,  csak inzulinnal  kezelni.  A cukorbetegségben szenvedő gyermekek száma
Európában  megháromszorozódott  az  utóbbi  három  évtizedben.  Sajnos  ez  a  tendencia
megállíthatatlannak tűnik.

A Magyarországon élő cukorbeteg gyermekeknek a gyógyászati  eszközök részbeni támogatásán
kívül semmi más segítséget nem ad a kormány. Pedig lenne mit, hiszen orvosi konszenzus övezi azt
a tényt, hogy ezt a betegséget a gyógyszeres kezelés mellett életmódváltással lehet kordában tartani.

Legyenek a cukorbeteg gyermekek az elsők!

A fentiek alapján kérem konstruktív válaszát.

Milyen anyagi vagy egyéb támogatást tervez adni a kormány a cukorbeteg gyermekek családjainak?
Mikor kívánja a Kormányzat ingyenessé tenni - a gyermekek számára nélkülözhetetlen pumpa 
(szenzor) - beszerzését?

Mikortól vezetik be az adókedvezmény érvényesítésének lehetőségét azokban a családokban, ahol 
cukorbeteg gyermekeket nevelnek?


